
 Protokół  Nr XIX/2020
z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp.
odbytej w dniu 27 maja 2020 roku

w godz. od 1600 do 1720

W sesji uczestniczyło 12 radnych (ustawowo 15 radnych)  
Obecni radni (12):
Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,  
Gawroński  Romuald,  Jędrosz  Róża,   Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,
Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz.

Nieobecni radni (3): 
Gałczyński Jacek, Kędzia Piotr, Wojciechowska Elżbieta
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:  Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, Zastępca Burmistrza
–  Jolanta  Chudzińska,  Skarbnik  Gminy  –  Mirosława  Kozłowska,  Kierownik  MGOPS  –
Dorota Dutkowiak.

Ad.1. Otwarcie obrad.
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich

radnych oraz gości.

Ad.2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada jest władna do  podejmowania uchwał, 
gdyż jest zachowane quorum, po czym przedstawił porządek obrad.
1. Otwarcie obrad.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu  z obrad XVIII sesji Rady Miejskiej.
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.
5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Raport o stanie Gminy Borek Wielkopolski za 2019 rok
8. Debata nad raportem o stanie Gminy Borek Wielkopolski za 2019 rok.
9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) udzielenia wotum zaufania  Burmistrzowi Borku Wielkopolskiego;
2) zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego wraz  ze  sprawozdaniem z  wykonania

budżetu za 2019 rok;
3) udzielenia Burmistrzowi Borku Wielkopolskiego absolutorium z tytułu wykonania

budżetu za rok 2019;
4) zmian  budżetu  i w budżecie  na rok 2020;
5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 2020 – 2025;
6) sprzedaży  nieruchomości  gruntowej  niezabudowanej  położonej  przy  ul.  Szosa

Jaraczewska;
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7) sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej przy ul. Zielonej.

10. Wolne głosy, wnioski i informacje.
11. Zakończenie.                                  

Następnie Przewodniczący Rady na wniosek Burmistrza zwrócił się do Rady o wprowadzenie
do porządku sesji następujących projektów uchwał:

1) zwolnienia z opłat za pobyt dziecka w Żłobku  Publicznym w Karolewie;
2) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobku

oraz  wysokości  dodatkowej  opłaty za  wydłużony pobyt  dziecka  w żłobku,  a  także
maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie;

3) likwidacji  Szkoły  filialnej  w  Zalesiu,  wchodzącej  w  skład   Zespołu  Szkolno–
Przedszkolnego w Borku Wlkp.;

4) likwidacji Szkoły filialnej im. Edmunda Bojanowskiego w Wycisłowie, wchodzącej w
skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wlkp.   

Uwag nie zgłoszono.
Po czym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w/w wniosku.
Za przyjęciem w/w wniosku głosowało 12 radnych,  nikt nie wstrzymał  się od głosowania
i nikt nie  był przeciwny.

Wynik głosowania imiennego:
Za (12):  Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała  Michał,  Florczyk Damian,
Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak
Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz.

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Innych uwag nie zgłoszono.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji po wprowadzonej
zmianie:

Pkty od 1   do    9  - bez zmian
w pkt. 9.  Ppkty od 1) do 7) bez zmian
ppkt    8) zwolnienia z opłat za pobyt dziecka w Żłobku Publicznym w Karolewie;

9) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości  opłaty za pobyt  dziecka w
żłobku oraz wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony pobyt dziecka w żłobku,
a także maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie;

10) likwidacji  Szkoły  filialnej  w  Zalesiu,  wchodzącej  w  skład   Zespołu  Szkolno–
Przedszkolnego w Borku Wlkp.;

11) likwidacji  Szkoły  filialnej  im.  Edmunda  Bojanowskiego  w  Wycisłowie,
wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wlkp.   

str.2/14



Pkty od 10 do 11 bez zmian

Następnie Przewodniczący rady zarządził głosowanie przyjęcia w/w porządku sesji.

Za przyjęciem w/w wniosku głosowało 12 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosowania  
i nikt nie był przeciwny.

Wynik głosowania imiennego:
Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk Damian,
Gawroński  Romuald,  Jędrosz  Róża,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,
 Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad z XVIII  sesji Rady Miejskiej.
Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  radni  mieli  możliwość  zapoznania  się  
z treścią protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2020
roku  i  był  wyłożony  na  stanowisku  ds.  obsługi  Rady  Miejskiej,  Burmistrza  oraz  kadr.
Następnie zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu.
Żadnych uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia.
Za przyjęciem protokołu z XVIII sesji Rady głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny 
i nikt nie wstrzymał się od głosowania.

Wynik głosowania imiennego:
Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk Damian,
Gawroński  Romuald,  Jędrosz  Róża,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  
Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz
Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.
Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w/w  sprawozdanie  jak  również  pozostałe
sprawozdania  były  wcześniej  zamieszczone  na  stronie  internetowej  Urzędu  Miejskiego  
w Borku Wlkp. Materiały zostały przesłane radnym na pocztę elektroniczną.  W związku  
z powyższym nie będą odczytywane na sesji.

Do  w/w  sprawozdania  radni  nie  zgłosili  żadnych  uwag,  stanowi  ono  załącznik  nr  5 do
niniejszego protokołu.

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.
Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  sprawozdanie  z  działalności  Rady  Powiatu było
wcześniej zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp.
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Do w/w  sprawozdania  radni  nie  zgłosili  żadnych  uwag,  stanowi  ono  załącznik  nr  6 do
niniejszego protokołu.

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych.
Nie wpłynęła żadna interpelacja.
Zapytań również  brak. 

Ad.7. Raport o stanie Gminy Borek Wielkopolski  za 2019 rok.

      Przewodniczący Rady - Tomasz  Pawlak poinformował, że zgodnie  z zgodnie z art. 28aa 
ust. 1  ustawy o samorządzie gminnym Burmistrz w terminie do dnia 31 maja br przedstawia 
raport o stanie Gminy. 
Przewodniczący Rady poinformował,  że Burmistrz Borku Wlkp.  przedstawił Radzie 
Miejskiej raport o stanie Gminy Borek Wielkopolski za 2019 rok w określonym ustawą 
terminie, tzn, że  wymóg ten został spełniony.

Ad.8. Debata nad raportem o stanie Gminy Borek Wielkopolski za 2019 rok.
Przewodniczący Rady poinformował, że nad przedstawionym przez Burmistrza 

Borku Wlkp. raportem o stanie Gminy Borek Wielkopolski,  Rada Miejska przeprowadza 
debatę, w której uczestniczą radni, zabierając głos bez ograniczeń czasowych.  Ponadto nad 
raportem o stanie Gminy mogą zabierać głos mieszkańcy gminy na pisemny wniosek poparty 
podpisami co najmniej 20 osób. Do dnia 26 maja br. nie wpłynął wniosek mieszkańców 
o zabranie głosu nad raportem.

  
 Następnie Przewodniczący Rady zapytał kto z radnych chciałby zabrać głos nad 
przedstawionym raportem.
Mimo zachęcenia Przewodniczącego Rady nikt z radnych nie zabrał głosu.

Po czym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad raportem o stanie Gminy Borek 
Wielkopolski za 2019 rok.

Ad.9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:

1) udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Borku Wlkp.
Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak  przedstawił projekt uchwały.
Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 
od głosowania. 
Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu.
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Uchwała Nr XIX/161/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 8 do protokołu.
Wynik głosowania imiennego:
Za (12) : Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian,
Gawroński  Romuald,  Jędrosz  Róża,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  
Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz

2) zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  
z wykonania budżetu za 2019 rok

1. Sprawozdanie z wykonanie budżetu za rok 2019

Przewodniczący Rady poinformował,  że  sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  za  rok  2019
wraz  z  informacją  o  stanie  mienia  na  dzień  31  grudnia  2019  roku  oraz  sprawozdanie
finansowe zostało doręczone radnym wraz z materiałami na dzisiejszą sesję w ustawowym
terminie, było również przedmiotem obrad Komisji Rady.

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała Nr SO-0954/ 10 /10/Ln/2020 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 30 marca 2020 
roku w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Borek Wlkp. 
za 2019 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego 
i objaśnieniami jest pozytywna i była wcześniej zamieszczona na stronie internetowej Urzędu 
Miejskiego w Borku Wlkp. Materiały zostały przesłane radnym na pocztę elektroniczną. 
W związku z powyższym nie będą odczytywane na sesji.

Uchwała  w w/w sprawie stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.

Po czym Przewodniczący Rady zarządził dyskusję nad sprawozdaniem z wykonania budżetu
za 2019 rok w pierwszej kolejności poprosił Skarbnik Gminy o przedstawienie sprawozdania
z wykonania budżetu za 2019 rok.

Skarbnik Gminy przedstawiła wykonanie budżetu za 2019 r.

Poinformowała, że budżet Gminy Borek Wlkp. na rok 2019  uchwalono 19 grudnia 2018 
roku:
- dochody 34.565.814,00 zł
- wydatki  34.475.814,00 zł
Po wprowadzonych zmianach uchwałami Rady Miejskiej i zarządzeniami Burmistrza na 
dzień 31.12.2019r.
- dochody wyniosły  39.870.956,84 zł
- wydatki  wyniosły  40.861.462,92 zł
Wydatki wykonano w wysokości 38.147.573,80 zł, co stanowi 93,36%.
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Następnie przedstawiła:
- główne źródła dochodów,
- główne wydatki,
- ważniejsze wydatki majątkowe,
- rozdysponowanie wolnych środków (nadwyżki budżetowej) za rok 2019 w kwocie    

1.820.506,08 zł,
- stan zadłużenia Gminy na dzień 31.12.2019r. z tytułu kredytów i pożyczek wyniósł 
7.135.000,00 zł, z tytułu wierzytelności  (umowa forfaitingowa) 1.388.879,30 zł. Łączna 
kwota zadłużenia wynosi 8.523.879,30, co stanowi 21,78% wykonanych dochodów.

W  tym  temacie  nikt  z  radnych  nie  miał  uwag.  Mimo  zachęceń  do  dyskusji  przez
Przewodniczącego Rady nikt nie zabrał głosu.

2. Sprawozdanie finansowe za 2019 rok.

Skarbnik Gminy poinformowała, że bilans z wykonania budżetu jednostki – organu 
polega na ustaleniu wyniku finansowego.
Jest to porównywanie osiągniętych w danym roku dochodów z poniesionymi wydatkami 
(metoda kasowa).
Bilans składa się z aktywów i pasywów. 
Aktywa to środki pieniężne, pasywa to zaciągnięte i niespłacone kredyty i pożyczki oraz 
skumulowany wynik.
Bilans zawsze musi się równoważyć, czyli aktywa muszą równoważyć się z pasywami.

Ponadto Skarbnik Gminy przedstawiła sprawozdanie finansowe za 2019 rok obejmujące:
1) bilans z wykonania budżetu Gminy Borek Wlkp. za 2019 rok;
2)  bilans z wykonania budżetu jednostek samorządu terytorialnego – łączny bilans 
obejmujący dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek budżetowych tj:
- Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp.
- Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Borku Wlkp.
- Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Borku Wlkp.
- Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Zimnowodzie
- Przedszkola Samorządowego „Pod Dębem w Karolewie”
- Żłobka Publicznego w Karolewie
- Zespołu Szkół im. Powstańców Wlkp. w Borku Wlkp.
- Zakładu Aktywności Zawodowej w Leonowie

- łączny rachunek zysków i strat obejmujący dane wynikające z rachunków zysków i strat 
samorządowych jednostek budżetowych, 

str.6/14



- łączne zestawienie zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawień zmian 
w funduszach samorządowych jednostek budżetowych.

Bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego to zestawienie 
aktywów i pasywów tej jednostki. 
Skarbnik Gminy przedstawiła aktywa obrotowe i zapasy, należności krótkoterminowe i inne 
środki pieniężne (ZFŚS, depozyty) oraz  pasywa tj. własne źródła finansowe czyli fundusze 
i obce źródła finansowe czyli zobowiązania.

Skarbnik Gminy poinformowała, że w sprawozdaniu omówione zostały gdzie Gmina posiada
udziały i na jaką kwotę, jest to kwota 16.031.000,00 zł, w następujących spółkach:
1) Borecki Zakład Wodociągowo – Kanalizacyjny Spółka z o.o.  
2) Zakład Gospodarki Odpadami Komunalnymi Spółka z o.o. w Jarocinie 
3) BIOPAL Spółka z o.o. 

W sprawozdaniu zostały także rozpisane kredyty w poszczególnych grupach.

Skarbnik przedstawiła rachunek zysków i strat. Przedstawione zostały wszystkie rodzaje 
przychodów i kosztów związanych z ich uzyskaniem oraz wynik finansowy w roku 2019.
Skarbnik omówiła zestawienie zmian w funduszu jednostki tj. jego zwiększenia 
i zmniejszenia.

Nikt z radnych nie miał uwag. Mimo zachęceń do dyskusji przez Przewodniczącego Rady
nikt nie zabrał głosu.

3.  Informacja o stanie mienia komunalnego.

Skarbnik Gminy przedstawiła informację o stanie mienia komunalnego. Poinformowała, że 
wartość mienia komunalnego stanowiącego własność Gminy Borek Wlkp. w okresie od 
01.01.2019 r. do 31.12.2019 r. wzrosła  o kwotę 1.674.550,75 zł i wynosi 79.011.302,55 zł.

Następnie Skarbnik Gminy omówiła poszczególne grupy środków trwałych, przyczyny ich
zwiększenia i zmniejszenia:
1) nieruchomości gruntowe,
2) budynki i lokale,
3) obiekty inżynierii lądowej i wodnej,
4) kotły i maszyny energetyczne,
5) maszyny, urządzenia i aparaty ogólnego zastosowania,
6) urządzenia techniczne, 
7) środki transportu,
8) narzędzia, przyrządy, ruchomości i wyposażenie,
9) wartości niematerialne i prawne,
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10) wartość udziałów w spółkach, których udziałowcem  jest Gmina Borek Wlkp. 

Opinie Komisji stałych o sprawozdaniu finansowym i sprawozdaniu z wykonania budżetu:
 
Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – pozytywna
Komisja Rewizyjna – pozytywna 
Komisja Oświaty i Spraw Społecznych – pozytywna

Następnie  Przewodniczący  Rady  otworzył  dyskusję  w  tej  sprawie.  
Nikt głosu nie zabrał.
Po czym ponowił prośbę o zadawanie pytań.
Mimo zachęceń do dyskusji przez Przewodniczącego Rady nikt z obecnych na sesji w tym
temacie głosu nie zabrał.

W dalszej  części  posiedzenia  Przewodniczący Rady poinformował,  że  w dniu  4  maja  br
Komisja  Rewizyjna  odbyła  posiedzenie,  na  którym  sporządziła  wniosek  o  udzielenie
absolutorium dla  Burmistrza  Borku  Wlkp.  za  2019  rok,  stanowi  on  załącznik  nr   10  do
niniejszego protokołu. Wniosek oraz pozytywna opinia uchwały Nr SO-0955/8/10/Ln/2020
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Poznaniu z dnia 13 maja 2020
roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Borku Wlkp.
o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Borku Wielkopolskiego z tytułu wykonania budżetu
Gminy za 2019 rok były wcześniej zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Miejskiego
w Borku Wlkp. oraz przesłane radnym na pocztę elektroniczną, uchwała stanowi załącznik  
nr 11 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni zgłaszają uwagi.
Przewodniczący Rady ponowił prośbę o zadawanie pytań.
Mimo zachęceń do dyskusji przez Przewodniczącego Rady nikt z obecnych na sesji w tym
temacie głosu nie zabrał.

Wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zamknął  dyskusję  nad  w/w  sprawozdaniem
finansowym.

Przewodniczący  Rady  –  Tomasz  Pawlak  odczytał  uzasadnienie  do  projektu  uchwały  w
sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  z  sprawozdaniem  z  wykonania
budżetu Gminy Borek Wielkopolski za 2019 rok.

Po czym Przewodniczący Rady zapytał radnych czy zgłaszają uwagi do projektu uchwały.
Nikt w tej sprawie głosu nie zabrał.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
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Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 
od głosowania. 
Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu.
Uchwała Nr XIX/162/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:
Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk Damian,
Gawroński  Romuald,  Jędrosz  Róża,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  
Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz

3) udzielenia Burmistrzowi  Borku Wlkp. absolutorium z tytułu wykonania budżetu za
rok 2019
Przewodniczący  Rady  Tomasz  Pawlak  przedstawił  uzasadnienie  do  projektu  uchwały  
w powyższej sprawie.
Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 
od głosowania. 
Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu.
Uchwała Nr XIX/163/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:
Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk Damian,
Gawroński  Romuald,  Jędrosz  Róża,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  
Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz

4) zmian budżetu i w budżecie na rok 2020
Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.
Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji
Rady:
a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,
b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,
c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.
Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 
od głosowania. 
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Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu.
Uchwała Nr XIX/164/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu.
Wynik głosowania imiennego:
Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk Damian,
Gawroński  Romuald,  Jędrosz  Róża,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  
Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 2020-2025
Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.
Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji
Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,
b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,
c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 
od głosowania. 
Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu.
Uchwała Nr XIX/165/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:
Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk Damian,
Gawroński  Romuald,  Jędrosz  Róża,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  
Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz

6) sprzedaży  nieruchomości  gruntowej  niezabudowanej  położonej  przy  ul.  Szosa
Jaraczewska

Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały.
Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji
Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,
b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,
c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciwny , 1 radny wstrzymał się 
od głosowania. 
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Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 
protokołu.
Uchwała Nr XIX/166/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:
Za (11): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Gawroński Romuald,
Jędrosz  Róża,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  
Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz

Wtrzymał się: Florczyk Damian

7) sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej przy ul. Zielonej

Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały.
Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji
Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,
b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,
c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny wstrzymał się 
od głosowania. 
Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu.
Uchwała Nr XIX/167/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:
Za (11): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Gawroński Romuald,
Jędrosz  Róża,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  
Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz

Wtrzymał się: Florczyk Damian

8) zwolnienia z opłat za pobyt  dziecka w Żłobku Publicznym w Karolewie
Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały.
Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem.
Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 
od głosowania. 
Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 
protokołu.
Uchwała Nr XIX/168/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 25 do protokołu.
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Wynik głosowania imiennego:
Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk Damian,
Gawroński  Romuald,  Jędrosz  Róża,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  
Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz

9) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłaty  za  pobyt  dziecka  
w  żłobku  oraz  wysokości  dodatkowej  opłaty  za  wydłużony  pobyt  dziecka  
w żłobku, a także maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie

Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały.
Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem.
Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 
od głosowania. 
Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 
protokołu.
Uchwała Nr XIX/169/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:
Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk Damian,
Gawroński  Romuald,  Jędrosz  Róża,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  
Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz

10) likwidacji  Szkoły  filialnej  w  Zalesiu,  wchodzącej  w  skład  Zespołu  Szkolno-
Przedszkolnego w Borku Wlkp.

Burmistrz przedstawił  uzasadnienie do projektu uchwały.
Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem.
Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciwny,  1 radny wstrzymał się 
od głosowania. 
Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 28 do niniejszego 
protokołu.
Uchwała Nr XIX/170/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:
Za (11): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk Damian,
Gawroński  Romuald,  Jędrosz  Róża,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  
Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz

Wstrzymuje się: Kubiak Andrzej,
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11) likwidacji Szkoły filialnej im. Edmunda Bojanowskiego w Wycisłowie, wchodzącej
w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wlkp.

Burmistrz przedstawił  uzasadnienie do projektu uchwały.
Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem.
Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciwny,  1 radny wstrzymał się 
od głosowania. 
Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 30 do niniejszego 
protokołu.
Uchwała Nr XIX/171/2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 31 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:
Za (11): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk Damian,
Gawroński  Romuald,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,  Osowicz  Artur,  
Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz

Wstrzymuje się: Jędrosz Róża

Ad.10. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji.
Brak interpelacji i zapytań na poprzedniej sesji.

Ad. 11. Wolne głosy i wnioski.
W tym punkcie Burmistrz poinformował, że weszliśmy w kolejny etap związany z głównym

punktem zasilania tj. „zaprojektuj i wybuduj”. W chwili obecnej trwają odwierty czy grunt się

nadaje do posadowienia planowanej budowli. Inwestycja rozpocznie się w ostatnim kwartale

2021 roku, a planowane zakończenie w 2022 roku.

Radny Michał Dopierała w imieniu swoim i mieszkańców podziękował Burmistrzowi oraz

radnym za odbudowę dróg w Skokowie. 

Radny Leszek Chałupniczak również podziękował za nowe nawierzchnie dróg  wykonane  
w Bruczkowie i Bolesławowie.

Radny Romuald  Gawroński  stwierdził,  że  na  terenie  gminy  Koźmin  Wlkp.  budują  nowe
wiatraki, czy na terenie naszej gminy też coś będzie budowane.

Burmistrz wyjaśnił, że realizowane inwestycje są to stare inwestycje, na które już posiadali

zezwolenia i byli po przetargu. W naszym temacie jesteśmy na tym samym etapie, czekamy
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aż  Sejm  RP  uchwali  odpowiednie  warunki  i  inwestycje  ruszą.  Mierzymy  się  również  

z budową biogazowni, a wszystko uwarunkowane jest głównym punktem zasilania.

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że corocznie 27 maja obchodzony jest Dzień

Samorządu Terytorialnego, upamiętniający pierwsze, w pełni demokratyczne wybory do rad

gmin i miast z 27 maja 1990 roku. 

Z okazji obchodzonej w tym roku 30. rocznicy tego wydarzenia, wszystkim Samorządowcom

Przewodniczący Rady złożył najserdeczniejsze życzenia, wielu sukcesów w pracy.

Ad.12. Zakończenie.
W  związku  z  wyczerpaniem   porządku  obrad  oraz  brakiem  innych  głosów

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył XIX sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp.

Protokołowała Przewodniczący Rady

Wiesława Wójcik Tomasz Pawlak
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